
vergadering BASD  

 

Vergaderdatum: Woensdag 2 december 2020 

 

Verslagdatum: donderdag 3 december 2020  

 

Vergaderplaats: Microsoft Teams 

 

Opgesteld door: secretaris Juan Aarts  

 
Aanwezig                                                                                     Afwezig 

Joke Wisseborn                     (voorzitter)                     
Juan Aarts                              (secretaris – VT Jeugd) 
Henriette van Beek              (VT Participatie) 
 
Gasten:  

Antoon Rotman                (VT WMO) 

 
 1: Opening en Agenda vaststellen  
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, Secretaris vraagt voorzitter of ze weet 
dat Antoon Rotman zich heeft afgemeld voor deze vergadering, omdat hij van de werkgroep WMO 
een vergadering heeft vanavond. Dit was niet bekend maar wordt ter kennisgeving aangenomen.  
 
2:  Vaststellen notulen Kick-off 28 oktober 2020/ kernteam 11 november 2020 
De notulen kick-off van 28 oktober 2020 worden vastgesteld en kan worden gepubliceerd worden op 
de website en sociaal media. De notulen van het kernteam van 11 november 2020, zijn geen 
opmerkingen. Henriette van Beek zal de notulen nog gaan lezen en als ze vragen heeft zal ze het de 
volgende vergadering gaan bespreken. De notulen is vastgesteld en kan worden gepubliceerd op de 
website en sociaal media. 
 
3: overzicht adviezen  
A: onderzoek participatie door Wendela: 
Joke vraagt aan Henriette hoe het gaat met het onderzoek naar hoe het in Zutphen is geregeld met 
de participatiewet. Wendela van de Meiden heeft g bij voorzitter aangekaart vanwege artikel in de 
krant. Henriette heeft hier nog geen terugkoppeling op terug gekregen van Wendela. Ze zal dit met 
de werkgroep participatie gaan bespreken. Juan heeft aangeven als ze informatie of stukken nodig 
hebben voor het onderzoek dat ze die kunnen opvragen via hem van de gemeente, bijvoorbeeld 
beleidsstuk en cijfers.  
 
B: advies Schupstoel stand van zaken 
Antoon Rotman heeft een gesprek gehad met de gemeente Zutphen over de herinrichtingplannen 
die de gemeente heeft van de Schupstoel, hij heeft hier een verslag van gemaakt en verstuurd naar 
de secretaris. Op dit moment is er nog geen officieel advies vanuit de BASD gegeven over de 
herinrichtingplannen. 
 
C Advies aanvragen overzicht 
De volgende punten blijven nog op het adviesaanvraag overzicht staan zijn nog niet afgehandeld. 1 
Vooraankondiging beleidsregels WMO, de BASD heeft nog geen officieel adviesaanvraag ontvangen 
vanuit de gemeente. Secretaris gaat een herinnering sturen naar de betreffende beleidsmedewerker. 
2 Gesprek met adviesraad Brummen is uitgesteld tot de corona-maatregelen een fysiek gesprek weer 
toelaat.3 ongevraagd advies participatie. 4 advies Schupstoel. 5 kennismakingsgesprek met jonger 
raad Zutphen. 



De volgende punt zijn afgehandeld: 1 Was-strijkservice hebben wij geadviseerd is afgehandeld. 2 
bijpraten beschermt wonen zijn wij heen geweest is afgehandeld. 3 gevraagd advies 
gezondheidsbeleid hebben wij geadviseerd is afgehandeld. Secretaris zal eea bijwerken op het excel 
overzicht.  
 
4: vacatures stand van zaken 
De stand van zaken over de opstaande vacatures, voor de werkgroep Jeugd is de vacature ingevuld 
en werkgroep Jeugd zit vol. De vacature WMO voor een ouder iemand die de ouderen kan gaan 
vertegenwoordigen staat nog open zijn nog geen reacties binnengekomen voor die functie. Wij gaan 
die vacature nog een keer publiceren en onder de aandacht brengen, wij zullen een persbericht 
maken voor in de regio-kranten. De secretaris zal een voorbeeld maken en voorzitter zal er naar 
kijken. Hij zal ook in de nieuwsbrief worden gepubliceerd. Openstaande plek in werkgroep 
Participatie zal op dit moment niet worden gepubliceerd als die werkgroep nog iemand kan 
gebruiken gaan wij een vacature hiervoor uit doen. 
 
5: vragen die nu bij gemeente liggen 
De voorzitter heeft naar onze kernteam vergadering een aantal vragen bij de gemeente gesteld hier 
over heeft de gemeente de volgende antwoorden gegeven. 
Vraag 1: kan de BASD alle e-mailadressen van zorgaanbieders ontvangen zodat de BASD meer 
bekendheid kan gaan geven aan het bestaan van de BASD voor de doelgroepen en inwoners. 
Antwoord gemeente: De gemeente wilde meer inhoudelijke uitleg waarom wij deze zorgaanbieders 
willen aanschrijven, dit heeft de voorzitter via e-mail gegeven. 
Vraag 2: Dat lid Marjon Smulders die gestopt is bij de BASD een bos bloemen kan worden bezorgd 
voor de inzet van Marjon Smulders in de afgelopen jaren. 
Antwoord gemeente: de gemeente heeft op 1 december een bos bloemen laten bezorgen aan 
Marjon Smulders. 
Vraag 3:  abonnement kosten van de website die Juan Aarts eerst voorschiet kunnen die 
automatische worden terugbetaald. 
Antwoord gemeente: hebben ze al overleg over met Juan Aarts en is afgehandeld. 
Vraag 4: wat voor klachtenregeling heeft de gemeente, waar de BASD gebruik van kan maken, omdat 
iemand bij Juan Aarts heeft lopen klagen over een medelid van de BASD. 
Antwoord gemeente: De gemeente zal gaan uitzoeken welke klachtenprocedure de gemeente heeft 
en wat de BASD zal kunnen gebruiken bij klachten van uit iemand over de leden van de BASD. 
Vraag 5: vergoedingen van de BASD-leden voor uitbetaling en de begroting  
Antwoord gemeente:, de vergoedingen zullen zo snel mogelijk worden uitbetaald. Voorzitter gaat 
over dit punt nog in gesprek met de gemeente Zutphen, over de begroting en over de ambtelijke 
secretaris.  volgens de gemeente gaat dit af van het budget van de BASD, hierover denkt de BASD 
anders. 
 
6: vragen nieuwe leden kernteam 
Joke Wisseborn vraagt aan Henriette van Beek als nieuw lid van het kernteam of ze nog vragen heeft 
over bepaalde zaken. Henriette van Beek heeft op dit moment geen vragen aan ons. 
 
 7: Nieuwsbrief BASD 
Juan Aarts geeft aan dat er steeds meer mensen zich inschrijven voor de nieuwsbrief op dit moment 
zijn er ongeveer 150 mensen die zich hebben geabonneerd op de nieuwsbrief van de BASD.  
Joke Wisseborn geeft aan dat we nog moeten kijken naar mensen die het leuk vinden om een stukje 
te schrijven voor de nieuwsbrief. De volgende dingen kunnen in de aankomende nieuwsbrief komen. 
1Kick-off BASD, 2voorstellen nieuw lid Dannie, 3de vacature WMO, 4gedicht die Joke Wisseborn 
gebruikt heeft bij de Kick-off,4 gezondheidsbeleid,5 nieuwe vergaderdata kernteam en kerstgroet. 
Juan Aarts zal een concept nieuwsbrief maken. Joke leest mee.  
 



8:  nieuwe vergaderdata kernteam 2021 
De nieuwe vergaderdata van de kernteam zullen elke 2 woensdagavond van de maand gehouden 
worden van 19:00- 21:00 uur. Dit zal voorlopig via Microsoftteams gaan tot de maatregelen tegen 
het coronavirus weer worden verruimd en de mogelijkheid er is tot fysieke overleggen. 
Woensdag 13 januari 2021 
Woensdag 10 februari 2021 
Woensdag 10 maart 2021 
Woensdag 14 april 2021 
Woensdag 12 mei 2021 
Woensdag 9 juni 2021 
Woensdag 7 juli 2021  
Woensdag 11 augustus 2021 
Woensdag 8 september 2021 
Woensdag 13 oktober 2021 
Woensdag 10 november 2021 
Woensdag 08 december 2021 
Juan Aarts zal via zijn google agenda alle leden van het kernteam uitnodigen voor de vergaderingen 
dat ze die alleen hoeven te accepteren in hun agenda, en als er dan een wijziging wordt aangebracht 
door Juan Aarts dat het voor iedereen zichtbaar is. 
 
9: Rondvraag 
Henriette van Beek: heeft een vraag over het mee doen met het onderzoek naar digitale werkbriefjes 
inleveren. Hiervoor heeft zij zich opgegeven bij Juan Aarts maar nog geen uitnodiging van ontvangen. 
Ze vraagt zich af of ze hier nog aan mee moeten doen, Juan Aarts zal een e-mail bericht gaan sturen 
naar de betreffende persoon van de gemeente Zutphen als hij hier een reactie over terug heeft 
ontvangen zal hij dit laten weten. 
Juan Aarts: het zal handig zijn dat wij van elkaar weten wanneer elke werkgroep vergaderd dat er 
geen dubbele vergaderingen worden gepland.  
 
10: sluiting vergadering 
 
  


